
Antsla Vallavolikogu istungi

P R O T O K O L L

Antslas 18. veebruar 2020 nr 2

Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00

Istungi juhataja: volikogu esimees Merike Prätz
Protokollija: volikogu sekretär-registripidaja Helle Savi
Osa võttis 15 volikogu liiget (registreerimisleht lisatud protokollile).
Merike Prätz: Mitteosalemisest on teatanud Veiko Haugas

Kutsutud: Kuldre Kooli direktor Andrus Kompus, vallavanem Avo Kirsbaum, majandusnõunik 
Rain Ruusa, vallasekretär Kersti Käis ja pearaamatupidaja Eve Sikk.

Merike Prätz: 7. päevakorrapunkti kannan ette ise, kuna arenguspetsialist Kalev Joab ei saa 
perekondlikel põhjustel istungil osaleda.

Volikogu liikmetel päevakorra osas tähelepanekuid ei olnud.

Volikogu esimees Merike Prätz pani hääletusele väljasaadetud 9. punktilise päevakorra.
Poolt hääletas 14  kohal olnud volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Päevakord:

1. Kuldre kooli arengukava 2020-2025
Ettekandja: Andrus Kompus, Kuldre Kooli direktor
Kaasettekandja: Margus Klaar, haridus- ja kultuurikomisjoni esimees

2. Antsla Vallavolikogu 29.01.2019. a määruse nr 2 „Antsla Vallavalitsuse hallatavate asutuste 
töötajate koosseisude kinnitamine ja töötasustamise aluste kehtestamine” muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Margus Klaar, haridus- ja kultuurikomisjoni esimees

3. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla Vallavalitsuse kui valla ametiasutus 
struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

4. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees



5. Antsla valla 2020. aasta eelarve vastuvõtmine
Ettekandja: Eve Sikk, pearaamatupidaja
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

6. Vallavara tasuta kasutusse andmine (Linda)
Ettekandja: Avo Kirsbaum, vallavanem
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

7. 2021. aasta eelarvesse kaasava eelarve suuruse määramine
Ettekandja: Merike Prätz, volikogu esimees
Kaasettekandja: Aivo Värton, eelarve- ja majanduskomisjoni aseesimees

8. Revisjonikomisjoni 2020. aasta tööplaani kinnitamine
Ettekandja: Raivo Vallner, revisjonikomisjoni esimees

9. Informatsioon

1. Kuldre kooli arengukava 2020-2025

Ettekandega esines Kuldre Kooli direktor Andrus Kompus.
Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus näeb ette, et arengukava koostatakse vähemalt 3. aastaks, meie 
otsustasime koostada arengukava 5. aastaks.
Arengukava protsess näeb ette, et sisehindamise käigus selgitatakse välja kooli tugevused ja 
parendusvaldkonnad ja nendest tulenevalt pannakse arengukava kokku.
Sisehindamist tuleb teha üks kord arengukava perioodi jooksul.
Uue korra kohaselt peab arengukavas olema välja toodud kooli arengu põhieesmärgid ja 
põhisuunad.
Arengukava viiakse ellu läbi üldtööplaani ja üldtööplaan koostatakse detailselt igaks õppeaastaks. 
Üldtööplaanis määratakse ära konkreetsed tegevused, tähtajad, vastutajad.
Arengukavas oleme välja toonud 6 arengu põhisuunda:

 hariduse hea tase, muutused õpikäsituses;

 õppijates ettevõtlikkuspädevuse kujundamine;

 digitaaloskused;

 kooli ja lasteaia koostöö;

 koostöö sotsiaalsete partneritega;

 laste turvalisus.

Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus nõuab, et arengukava oleks läbinud rea kooskõlastusi. 
Arengukava on kooskõlastatud:
- hoolekoguga;
- õppenõukoguga;
- õpilasesindusega;
- arengukava on arutatud vallavalitsuse istungil;
- arengukava on arutatud volikogu haridus- ja kultuurikomisjoni koosolekul.
Kui volikogu Kuldre Kooli arengukava kehtestab, siis avalikustatakse see veebilehel.



Kaasettekandja Margus Klaar: Haridus- ja kultuurikomisjoni koosolekul arengukava arutati, 
parandusettepanekuid ei tehtud. Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu 
volikogule kehtestamiseks.

Toimus arutelu.

Raivo Vallner: Kas on mingi mõte, mis on hinge peal, aga siin arengukavas ei leidnud kajastamist?
Andrus Kompus: Mure valmistab see, et nende õpilaste arv, kes vajavad erisusi, nii koolis kui 
lasteaias, aasta-aastalt kasvab. Mina isiklikult ei toeta kaasava hariduse teemat, kus peame  kõiki 
lapsi õpetama ühes klassis. Me teeme „suure teene” tavalastele, kuna õpetajatel ei jätku aega 
nendega tegelemiseks.
Raivo Vallner: Miks erivajadusega lapsi ei või Urvaste kooli suunata?
Andrus Kompus: Kui vanemad nõusolekut ei anna, siis ei või.

Volikogu liikmetel rohkem küsimusi ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Kuldre kooli arengukava 2020-2025”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud, hääletamisest ei võtnud osa 1
volikogu liige.   

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Kuldre kooli arengukava 2020-2025” määrusena nr 2.

Kuldre Kooli direktor lahkus.

2. Antsla Vallavolikogu 29.01.2019. a määruse nr 2 „Antsla Vallavalitsuse hallatavate 
asutuste töötajate koosseisude kinnitamine ja töötasustamise aluste kehtestamine” muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Määruse eelnõud on arutatud vallavalitsuse istungil, haridus- ja kultuurikomisjoni koosolekul ning 
eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul.
Eelnõus on mitu erinevat muudatust, mille on esitanud hallatavate asutuste juhid:
1) arvata välja Kuldre Kooli koosseisust logopeedi 1,0 kohta alates 01. aprillist 2020. a;
2) arvata välja  Lusti Lasteaia koosseisust logopeedi 1,0 kohta alates 01. aprillist 2020. a;
3) suurendada Lusti Lasteaia koosseisus eripedagoogi kohta 0,5 koha võrra (kokku 1,0 kohta) 
alates 01. aprillist 2020. a;
4) arvata välja Antsla Gümnaasiumi koosseisust alates 01.06.2020. a koristaja 1,0 kohta ja alates 
01.03.2020. a arvutivõrgu operaator 0,5 kohta ning suurendada alates 01.03.2020. a 
haridustehnoloogi 0,5 koha võrra (kokku 1,0 kohta).

Kuldre Kooli ja Lusti Lasteaia koosseisust on välja arvatud logopeedi 1,0 kohta sellepärast, et neil 
ei ole õnnestunud logopeedi leida. Logopeedide leidmisega on raskusi maakonnas ja Eestis 
tervikuna.
Lusti Lasteaed soovib suurendada eripedagoogi kohta 0,5 koha võrra, et kokku saada 1,0 kohta, 
see annaks võimaluse tegeleda tuge vajavate lastega rohkem.
Aruteludes jõudsime seisukohale, et 1,0 logopeedi kohta tuleb tuua Antsla Vallavalitsuse struktuuri
ja logopeedi töökoht võiks asuda uues esmatasandi tervisekeskuse hoones.
Logopeedi 0,5 kohta palgafondi ulatuses ostaksime teenust sisse, ükskõik millisele 
haridusasutusele seda vaja on (Kuldre Kool, Lusti Lasteaed või Antsla Gümnaasium).
Antsla Gümnaasium soovib vähendada alates 1. juunist 1,0 koristaja kohta. Põhjus on selles, et 
peale Antsla Gümnaasiumi C-korpuse remonti muutuvad pinnad lihtsamini hooldatavaks ja peale 



remonti on kavandatud koolis koristuspiirkondade ümberjagamine ning vähenenud on kooli 
õpilaste arv.
Seoses töökorralduse muudatusega arvata välja alates 1. märtsist arvutivõrgu operaatori 0,5 kohta 
ning suurendatakse haridustehnoloogi kohta 1,0 kohani.

Kaasettekandja Margus Klaar: Haridus- ja kultuurikomisjoni liikmed arutasid haridusasutuste 
juhtide poolt tehtud ettepanekuid ja toetasid neid.  

Toimus arutelu selle üle, kas lapsed peaksid käima logopeedi juures koos lapsevanemaga.
Vallavanem ütles, et Rajaleidja tingimus on, et lapsevanem käib koos lapsega nõustamisel, sest 
lapsevanem peab oma lapse arengut toetama.

Määruse eelnõud muutvaid ettepanekuid ei tehtud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 29.01.2019. a määruse 
nr 2 „Antsla Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate koosseisude kinnitamine ja töötasustamise
aluste kehtestamine” muutmine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.   

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 29.01.2019. a määruse nr 2 „Antsla 
Vallavalitsuse hallatavate asutuste töötajate koosseisude kinnitamine ja töötasustamise aluste 
kehtestamine” muutmine” määrusena nr 3.

3. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla Vallavalitsuse kui valla 
ametiasutus struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Seoses 1,0 logopeedi töökoha väljaarvamisega Kuldre Kooli koosseisust ja 1,0 logopeedi töökoha 
väljaarvamisega Lusti Lasteaia koosseisust on ettepanek luua 1,0 logopeedi töökohta Antsla valla 
struktuuri alates 01. aprillist 2020. a.

Struktuuriüksus Teenistuskoha 
nimetus

Teenistuskoha jaotus ja 
koormus

Tähtajalisus Teenistus-

grupid

Ametikoht Töökoht

Haridus Logopeed      1 tähtajatu keskastme-
spetsialist

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati otsuse eelnõud ja 
kiideti otsuse eelnõu heaks.

Volikogu liikmetel küsimusi, ettepanekuid ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 
„Antsla Vallavalitsuse kui valla ametiasutus struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine”
muutmine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.   



Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017. a otsuse nr 25 „Antsla 
Vallavalitsuse kui valla ametiasutus struktuuri ja teenistuskohtade koosseisu kehtestamine” 
muutmine” otsusena nr 5.

4. Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” 
muutmine

Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Antsla Vallavalitsus teeb ettepaneku lisada logopeedi töökoht III palgagruppi, kus on palga 
vahemik 1200-1500 eurot.
Sellistele spetsialistidele on kehtestatud ka miinimumtöötasu, mis on õpetaja palga alammäär 1315
eurot 2020. aastal.

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul arutati määruse eelnõud. 
Avaldati arvamust, et logopeedi töötasu võiks olla suurem, aga kuna hetkel tööl olev logopeed 
töötab III palgagrupis toodud palgavahemikus toodud palgaga, siis ei ole õiglane võtta tööle uus 
logopeed palju kõrgema töötasuga. Komisjoni liikmed toetasid määruse eelnõud.

Volikogu liikmetel küsimusi, ettepanekuid ei olnud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1
„Antsla Vallavalitsuse palgajuhend” muutmine”.
Poolt hääletas 15 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.   

Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla Vallavolikogu 28.11.2017 määruse nr 1 „Antsla 
Vallavalitsuse palgajuhend” muutmine” määrusena nr 4.

5. Antsla valla 2020. aasta eelarve vastuvõtmine

Ettekandega esines pearaamatupidaja Eve Sikk ja tutvustas I ja II lugemise vahelisel ajal tehtud 
eelarve tulude ja kulude muudatusi (antud protokolli lisana).

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni liikmed said põhjaliku ülevaate 
eelarve tulude ja kulude muudatustest. Komisjoni liikmed toetasid määruse eelnõud ja suunasid 
volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks.

Toimus arutelu.

Merike Prätz: Meile on laekunud üks eelarve muudatusettepanek. Annan sõna ettepaneku tegijale.

Raivo Vallner tutvustas muudatusettepanekut, mis puudutas Antsla linna keskväljaku 
projekteerimise ja ehitamise hanget.
Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul selgitati, et see küsimus lahendatakse läbi Antsla valla 
teehoiukava aastatel 2020-2022. Sellest tulenevalt võtan oma ettepaneku tagasi.

Teisi ettepanekuid ei tehtud.

Volikogu esimees pani hääletusele määruse eelnõu „Antsla valla 2020. aasta eelarve 
vastuvõtmine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ei olnud, erapooletuks jäi 1 volikogu liige.    



Otsustati: Vastu võtta määruse eelnõu „Antsla valla 2020. aasta eelarve vastuvõtmine” 
määrusena nr 5.

6.  Vallavara tasuta kasutusse andmine

Kadri Hillak taandas ennast otsuse eelnõu arutamisest ja otsustamisest ning lahkus ruumist.
Ettekandega esines vallavanem Avo Kirsbaum.
Küsimust oleme arutanud mitmetes erinevates komisjonides. Komisjonide ühiskoosolekul tehti 
ettepanek, kuna MTÜ Boose Seltsi tegevus Linda rahvamaja ja Boose laululava kasutamisel 
on tihedalt seotud, tuleks mõlemate lepingute tähtaeg omavahel siduda.
Vara kasutusse andmise eesmärk on piirkonna seltsielu aktiviseerimine ja arendamine ning avalike 
ühisürituste korraldamine. Kasutusse andmise tähtajaks on viis aastat. Lepingu tingimuseks 
seatakse lepingu lõpetamine juhul kui alustatakse hoone renoveerimistöödega.
Vara antakse kasutusse tasuta, varaga seotud kõrvalkulud tasub kasutusse andja. Kõrvalkulud on 
elekter, vesi ja kanalisatsioon, hoone valve ja hooldus -ning remonditeenused, hoone kindlustus.
MTÜ Boose Selts on siiani korrektselt ja eesmärgipäraselt täitnud lepinguga võetud kohustusi.
Hallatavatele asutustele on Linda Rahvamaja ruumide kasutamine tasuta.
Sünnipäevade ja erapidude korraldamise eest peaks tasu küsima, see oleks aus konkurentide 
suhtes.

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul toimus arutelu. Kõige 
rohkem oli juttu sünnipäevade korraldamisest Linda Rahvamajas. Küsimusele, mis hinnaga ruume 
välja hakatakse rentima, me vastust ei saanud.
Komisjonis oli juttu, et valla hallatavatele asutustele on ruumide kasutamine tasuta, aga miks mitte
ka MTÜ-dele?
Komisjoni liikmete arvamus ja ettepanek oli, et kui allasutused või MTÜ-d teevad kultuuri, siis 
otsuse punkt „1.3. vara antakse kasutusse tasuta, varaga seotud kõrvalkulud tasub kasutusse andja”
ei häiri, aga kui MTÜ Boose Selts hakkab tegelema äritegevusega, siis häirib, see peaks toimuma 
kindla rendihinna alusel.
Komisjoni liikmed pigem toetasid lepingu sõlmimist ning otsustasid otsuse eelnõu volikokku 
saata.

Toimus arutelu lepingu lõpetamise tähtaja osas.

Avo Kirsbaum: Komisjoni koosolekul arutasime, et suuremate esinejatega tuleb kokku leppida 
vähemalt pool aastat ette, seega vähemalt poole aastane etteteatamise aeg peaks lepingus sees 
olema enne seda kui hoone remonti läheb.

Volikogu liikmed jäid Linda Rahvamaja rendile andmise küsimuses eriarvamusele.

Enne hääletamist soovisid volikogu liikmed vaheaega.
VAHEAEG 16.36-16.43

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Vallavara tasuta kasutusse andmine”.
Poolt hääletas 8 volikogu liiget, vastu 3 volikogu liiget ja erapooletuks jäi 3 volikogu liiget.    

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Vallavara tasuta kasutusse andmine” otsusena nr 6.

16.45 lahkus Evelyn Tõniste



7. 2021. aasta eelarvesse kaasava eelarve suuruse määramine

Ettekandega esines volikogu esimees Merike Prätz.
Vastavalt kaasava eelarve korrale kuulutab vallavalitsus igal aastal, hiljemalt 01. märtsil, välja 
ettepanekute esitamise võimaluse. Ettepanekud lähevad avalikule hääletamisele ja 
hääletamistulemuste alusel valitakse 2021. aasta investeerimisobjekt.
Täna peame otsustama kaasava eelarve summa suuruse. Oleme seda igal aastal volikogus 
protokollilise otsusega teinud.
2017. aastal oli kaasava eelarve maht 10 000 eurot, 2018. aastal 25 000 eurot, 2019. aastal 15 000 
eurot ja 2020. aastal 15 000 eurot.

Toimus arutelu kehtestatud kaasava eelarve korra üle. Kaasav eelarve peaks olema midagi muud, 
kui valla eelarve. Kaasavast eelarvest peaks saama ära teha ühe kindla valla objekti. Eelmise aasta 
kaasav eelarve suunati valla teede remondiks ja keegi ei tea, milline teelõik selle eest ära tehti.

Volikogu liikmed tegid arengu- ja planeerimiskomisjonile ettepaneku, võtta kaasava eelarve 
menetlemise kord komisjoni päevakorda.  

Kaasettekandja Aivo Värton: Eelarve- ja majanduskomisjoni koosolekul toimus arutelu. Komisjoni
poolt tuli ettepanek, et kaasava eelarve summa võiks olla 20 000 eurot.

Volikogu esimees pani hääletusele ettepaneku, kinnitada 2021. aasta kaasava eelarve mahuks
20 000 eurot.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.

Protokolliline OTSUS: Kaasava eelarve maht 2021. aastal on 20 000 eurot.

8. Revisjonikomisjoni 2020. aasta tööplaani kinnitamine

Ettekandega esines revisjonikomisjoni esimees Raivo Vallner ja tutvustas 2020. aasta tööplaani.

                       Tegevus   Täitmise aeg
         või
      periood

1.

2.

3.

4.

Valla hariduse-, kultuuri -ja spordiasutuste eelarve kasutamise kontroll 
2019. aastal

2019. aasta hankeplaan, sõlmitud lepingud
2020. aasta hankeplaan, sõlmitud lepingud

Vallale kuuluvate transpordivahendite, kütusekaartide ja isiklike 
sõiduautode kütusekompensatsioonide kasutamine 2019. aastal

Informatsioon valla omandis oleva vara ja selle kasutamise kohta

  

 I kvartal

5.

6.

2019.a MTÜ-dele eraldatud projekti- ja tegevustoetuste ning huvihariduse 
rahastamine - otstarbekus  ja kasutamise kontroll

Vallavalitsuse sisetehingud  valla konsolideerimisgruppi kuuluva 
  II kvartal



7.

8.

äriühingu  ja vallaliikmelisusega MTÜ majandustegevuse kontroll

Valla 2019 majandusaasta aruandele hinnangu andmine

Sotsiaaltoetuste maksmise seaduslikkus, põhjendatus ja otstarbekus

9.

10.

11.

Informatsioon valla 2020. aasta esimese poolaasta eelarve täitmisest

Avaliku teabe seaduse täitmine ja dokumendiregistri pidamine  
vallavalitsuses ning vallavalitsusele esitatud kaebuste  ja teabenõuete 
läbivaatamine

Teenistuslähetused ja koolitusvahendite sihipärane kasutamine

 

 III kvartal

12.

13.

14.

Informatsioon valla arengukava ja valdkondlike arengukavade täitmisest 
2020. aastal

Volikogu poolt vallavalitsusele antud ülesannete täitmise kontroll

Revisjonikomisjoni 2020 tööaasta  kokkuvõtte ja 2021.aasta tööplaani 
koostamine

  

  IV kvartal

Toimus arutelu.

Margus Klaar: Kas revisjonikomisjon annab volikogule tagasiside revisjonikomisjoni tööst aasta 
lõpus või kuidas?
Raivo Vallner: Revisjonikomisjon annab tagasiside volikogule peale igat kontrolli, jooksvalt.

Volikogu esimees pani hääletusele otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni 2020. aasta tööplaani 
kinnitamine”.
Poolt hääletas 14 volikogu liiget, vastu hääli ja erapooletuid ei olnud.     

Otsustati: Vastu võtta otsuse eelnõu „Revisjonikomisjoni 2020. aasta tööplaani kinnitamine” 
otsusena nr 7.

9. Informatsioon
9.1 Autoorienteerumine
Merike Prätz: Noored on saatnud volikogu liikmetele kirja autoorienteerumise kohta.
2020. aastal plaanitakse suurendada koostööd Antsla valla noorte ja volikogu liikmete vahel, 
sellepärast soovitakse, et selleaastased orienteerumispunktid oleksid seotud volikogu liikmetega.
Orienteerumispunktides toimub mingi ülesande lahendamine.
2018. aastal osales 7 võistkonda, võeti kasutusele GPS süsteem.
Üritus on planeeritud läbi viia 30. mail 2020. aastal.
Palun mõelge, kes teist on valmis liituma noorte ettepanekuga ja üritusel osalema.

17.20 lahkus Kaia Pruuli

9.2 Merike Prätz: Antsla valla noortevolikogult on tulnud ettepanek korraldada noortevolikogu ja 
vallavolikogu ühisistung. Kuupäev on täpsustamisel. Millised on ettepanekud, millistel teemadel 
võikime noortevolikogu liikmetega rääkida?
Aivo Värton: Pakun, kaasava eelarve teemal.
Jarek Jõela: Noortekeskuse teemal, milline on noortevolikogu visioon noortekeskusest.



9.3 Avo Kirsbaum: 12.-14. märtsil toimuvad Kuldre Koolimajas loometalgud, kus arutatakse meie 
valla kitsaskohti:
- Lusti Lasteaia kasutuseta hooneosale rakenduse leidmine;
- gümnaasiumihariduse jätkamine Antsla vallas;
- kuidas suurendada kogukonna turvalisust läbi noorte märkamise ja tegutsemise;
- parem prügimajanduse süsteem.

9.4 Jarek Jõela: Linnalabor MTÜ esindajad ei saanud veebruarikuu arengu- ja 
planeerimiskomisjoni koosolekule tulla, nagu esialgu oli kokku lepitud, aga 9. märtsil toimuvale 
arengu- ja planeerimiskomisjoni koosolekule on nad tulemas. Kellaaja ja koosoleku toimumise 
koha täpsustame. Kellaaeg võib olla kas kell 15.00 või 16.00. Sellest anname komisjoni liikmetele 
ja volikogu liikmetele teada.

9.5 Merike Prätz: Järgmine eelarve- ja majanduskomisjoni koosolek toimub 10. märtsil algusega 
15.00.

/allkirjastatud digitaalselt/ /allkirjastatud digitaalselt/
Merike Prätz Helle Savi
volikogu esimees volikogu sekretär-registripidaja

 


